

Siaran Segera

TERKINI: ArtsFAS, geran seni dan budaya terbesar Malaysia kini kembali!

Penggiat kreatif yang mencari dana diseru untuk menghantar penilaian kelayakan selewatnya 15 April

KUALA LUMPUR, 10 Apr 2022 – Yayasan Hasanah (“Hasanah”), sebuah yayasan di bawah Khazanah Nasional Bhd (“Khazanah”), telah membuka permohonan untuk geran Arts for All Seasons / Seni Sepanjang Musim ([ArtsFAS](#)) untuk tahun ini, dengan kerjasama Kementerian Kewangan Malaysia.

Sebagai geran seni terbesar di negara ini, pada tahun lepas, ArtsFAS 2022 telah mencetus impak dengan menganugerahkan dana bernilai **RM4.2 juta**, menyokong **107 pameran seni** yang dibuka untuk orang ramai dalam pelbagai format, sekaligus menjana peluang ekonomi untuk **lebih 3,000 penggiat seni**.

Menghiburkan pencinta seni dan budaya di seluruh negara, antara program terbaharu di bawah sokongan ArtsFAS yang telah menerima sambutan hangat adalah: “*Drumhouse: Honouring a Cultural Heritage*” oleh Hands Percussion, konsert menggandingkan opera Teochew dan Mak Yong dan Mek Mulung dari Kelantan, “*The Hearth Brought To Light: A Food-Over-Fire Festival*” oleh Whatmatters Sdn Bhd, menampilkan tradisi, kesenian dan warisan Sarawak melalui pantomim, pameran “*IKAT: Motif Kita*” oleh Experiential Design Team, menggabungkan teknologi imersif dengan motif tradisional dalam seni tekstil, dan “*Walimatulurus*” oleh Projek Suatukala Sdn Bhd, pengalaman teater imersif yang meraikan legenda terkenal Langkawi iaitu Mat Chincang dan Mat Raya, di samping banyak lagi acara seni yang mengujakan.

Sebuah platform untuk mempamerkan seni, warisan dan budaya Malaysia yang dipelihara dan dipelihara melalui acara awam, ArtsFAS bertujuan untuk mendidik generasi muda dan masyarakat secara amnya melalui teknologi, pertukaran pengetahuan dan acara seni, serta pemuliharaan melalui acara seni, menjadikan seni sesuatu yang boleh dinikmati semua.

Permohonan kini dibuka! Mereka yang berminat untuk memohon geran ArtsFAS digesa untuk menghantar penilaian kelayakan selewat-lewatnya pada 15 April. Calon yang layak kemudiannya akan menerima pautan untuk memohon melalui platform online khas selewatnya 30 April. Untuk maklumat lanjut dan untuk menghantar penilaian kelayakan anda, layari www.artsfas.org/apply-now/. Para penerima geran dijangka untuk melaksanakan program/ acara mereka antara September hingga Disember 2023.

Muat Turun Gambar: [Hands Percussion](#)

Kapsyen: Tahun lepas, ArtsFAS turut menyokong “*Drumhouse: Honouring a Cultural Heritage*” oleh Hands Percussion, sebuah konsert yang menggandingkan opera Teochew dan Mak Yong dan Mek Mulung dari Kelantan

TENTANG ARTSFAS

Arts For All Seasons (ArtsFAS) ialah program geran yang menyumbang kepada usaha yang lebih besar oleh Yayasan Hasanah untuk memelihara dan meraikan Kesenian, Warisan dan Budaya Malaysia (AHC). ArtsFAS pada mulanya dilancarkan pada 2020 di kala penutupan ruang awam akibat pandemik COVID-19, menawarkan jalan alternatif untuk mempamerkan dan memberi penghormatan buat "barisan hadapan budaya" negara kita dengan menjadikan seni mereka boleh diakses, sambil menyokong sumber pendapatan mereka. Hari ini, ArtsFAS dianjurkan oleh Yayasan Hasanah setiap tahun, di mana ia menganugerahkan geran untuk pelbagai pertunjukan, tayangan, produksi teater, bengkel, pameran, festival, dan aktiviti membina ruang; bertujuan untuk mendidik masyarakat dan menghubungkan warisan kita kepada golongan belia.

TENTANG YAYASAN HASANAH

Yayasan Hasanah ("Hasanah") merupakan sebuah yayasan berasaskan impak di bawah Khazanah Nasional Berhad ("Khazanah"), dana kekayaan berdaulat Malaysia. Hasanah lahir sebagai sebuah yayasan penganugerahan geran bebas pada 1 Julai 2015; sebuah kesinambungan kepada usaha Tanggungjawab Korporat (CR) yang sebelumnya dipacu oleh Khazanah untuk sembilan tahun. Sebagai organisasi penganugerahan geran, Hasanah menjangkau lebih daripada wang ringgit untuk memudahkan ekosistem transformasi, bekerjasama dengan pelbagai pihak berkepentingan, menanamkan semangat advokasi dan membina kemampuan dalam lima bidang tumpuan utamanya: Pendidikan; Pembangunan Komuniti; Alam Sekitar; Kesenian & Ruang Awam; dan Pengetahuan. Secara kolektif dan kolaboratif, Hasanah berharap dapat menggerakkan anjakan reformasi sosial dan masyarakat untuk rakyat Malaysia, ke arah memajukan Malaysia. Untuk maklumat lebih lanjut, sila layari www.yayasanhasanah.org